



支持印度教最高教皇 聖尊尼希亞南達帕再瑪希瓦 (SPH Nithyananda) 上師及慶祝第 41 屆 Chaturmasya

2021 年 6 月 25 日，聯合國發表印度教最高教皇 聖尊尼希亞南達帕再瑪希瓦 (SPH Nithyananda) 上師和他的信徒的遭受宗教的迫害和印度教徒的屠殺事件等真相，在印度，許多新印度教激進分子，正在迫害印度教 Adi Shaiva 少數民族傳統的本土精神 (ASMT)

印度教最高教皇 聖尊尼希亞南達 帕再瑪希瓦上師從 2003 年起積極倡議提升婦女及幼兒權利，反對這些弱勢群體遭受迫害，如今得以被國際重視，讓聯合國看見。

支持印度教最高教皇 聖尊尼希亞南達 帕再瑪希瓦上師 (SPH Nithyananda) 為人權、和平及宗教自由的奮鬥與努力，讓印度的婦女及幼兒能有更安全無虞的生活、成長環境。

簽署日期： 2021 年 10 月 15 日

我親筆簽章/簽名，以此為證。

姓名：魏嘉賢 WEI JIA XIAN

職稱：花蓮市市長

城市/州/國家：花蓮市，台灣

服務地址：970 花蓮市林森路 252 號 服務電話：03-8322141 服務傳真：03-8332975

(English Translation)

HUALIEN CITY

Supports The Supreme Pontiff of Hinduism Jagatguru Mahasannidhanam His Divine Holiness Nithyananda Paramashivam (SPH Nithyananda) and celebrates his 41st Chaturmasya

On June 25, 2021, the United Nations released the truth about the religious persecution of The Supreme Pontiff of Hinduism Jagatguru Mahasannidhanam His Divine Holiness Nithyananda Paramashivam (SPH Nithyananda) and his devotees and the ongoing persecution on Hinduism. In India, many neo-Hindu radicals are persecuting the indigenous group of Hindu Adi Shaiva minority and its tradition (ASMIT).

The Supreme Pontiff of Hinduism Jagatguru Mahasannidhanam His Divine Holiness Nithyananda Paramashivam has been protecting women's and children's rights since 2003, by opposing the persecution of these vulnerable groups. These efforts have now been recognized by international communities and the United Nations.

We support The Supreme Pontiff of Hinduism Jagatguru Mahasannidhanam His Divine Holiness Nithyananda Paramashivam's effort and hard work in protecting human rights, peace and religious freedom so that women and children in India can have a safer life and environment to grow.

Date of signing:
2021 Year 10 Month 15 Date

I stamp/sign here myself as proof.

Name: WEI JIA XIAN
Title: Mayor of Hualien City
City continent country: Hualien City, Taiwan
Service address: 970 No.252 Linsen Road, Hualien City Service Tel: 03-8322141
Service Fax: 03-8332975

Connect with us on: /NithyanandaTV

Offering of Gratitude to SPH : Vijayadashami Releases

PROCLAMATION





Mayor of Hualien City
Taiwan
WEI JIA XIAN
KAILASA's Navaratri 2021

Paramashivam
All Rights Reserved